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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy működik a vízágyú?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszter úr részére . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tavalyi évben rengeteg információt hallhattunk arra vonatkozóan, hogy a Schengen Alapbó l
finanszírozott vízágyúk beszerzésére milyen szakmai indokok vezethettek .

Az Ön elődje, Dr. Takács Albert, 2007 . október 30-i Európai Ügyek Bizottsága vendégeként
nem adott megnyugtató választ arra a kérdésre, hogy mi indokolta a vízágyúk beszerzését, sőt
egy kérdésre válaszolva a határvédelmet jelölte meg a beszerzés céljának, amelyet a külső
határokon tömeges áttörés esetén alkalmaznának.

Ezért kérdezem Öntől :

• Amennyiben annyira büszkék az így beszerzett gépjárművekre, miért nem került még
mindig fel a minisztérium honlapjára, mint sikeres beszerzés (a beszámolóban se m
szerepel)?

• Mi a beszerzés célja?
• A járművek eddigi felhasználása hol, mikor és milyen célból történt ?
• A felhasználás célja egyezik-e a beszerzést biztosító alap elsődleges céljaival?
• Ön szerint a külső határon való tömeges áttörés megakadályozható ezen eszközökkel ?

Tisztelettel köszönve szíves válaszát ,

Budapest, 2008 . december 19 .
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